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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 28. 01. 2025 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 21. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave v tomto volebnom období, ktoré sa koná v termíne mimo 

schváleného harmonogramu zasadnutí. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, pána 

zástupcu primátora mesta, pani hlavnú kontrolórku mesta, pána náčelníka mestskej polície, 

hlavného architektka a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, 

konateľov obchodných spoločností.  

Konštatujem, že poslanci mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas pozvaní. 

Z celkového počtu 13 poslancov je prítomných 9, teda MZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová, pán poslanec Breuer, pán 

poslanec Bolaček. Za overovateľov zápisnice menujem pána poslanca Dávida a pána poslanca 

Balázsa.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli podané 

námietky, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovné 

prepisy zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave, zo dňa 19. 12. 2024 a pokračovania 

dňa 30. 12. 2024 boli podpísané. Vítam aj pána poslanca Bekeho.  

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke. Hlasujme o oboch, o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej tabuli a 

webovom sídle mesta v súlade §5 ods. 5 rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 

v Rožňave v zmysle, ktorého program rokovania nemožno meniť ani doplniť ak ide 

o zasadnutie mestského zastupiteľstva slávnostného charakteru resp. zvolaného mimo 

schválený harmonogram. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol zverejnený a ktorý vám 

bol zaslaný. Nech sa páči páni poslanci. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Takže... Takže môžeme počítať 10, aj pána poslanca Matúša Bischofa, dobre bo nevedel sa. 

Tak.  

 

V súlade s ustanovením § 5 ods. 8 Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Rožňave: 

Stálym bodom programu rokovania každého zasadnutia mestského zastupiteľstva sú podnety 

poslancov mestského zastupiteľstva pre hlavného kontrolóra mesta.  Stále body rokovania  sa 

nezaraďujú na zasadnutie mestského zastupiteľstva mimo schváleného harmonogramu 

zasadnutí a ustanovujúcu zasadnutia. Informatívne správy a odpovede na otázky poslancov z 

predchádzajúceho rokovania sa nezaraďujú do programu rokovania. 
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Návrh ostatných bodov programu a ich poradie predkladá primátor na základe vlastných 

návrhov, doručení jednotlivých komisií, jednotlivým poslancom. 

 

Pristúpime k bodu č. 2 Uzatvorenie Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku a 

spolufinancovanie žiadosti – Zavedenie efektívneho systému nakladania s odpadmi v meste 

Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA 

Finančná komisia odporúča MZ schváliť materiál v tom znení, ako je predložený. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 

Využil by som daný bod programu, či by sme nemohli dostať aspoň dajaký letmý prehľad 

o situácii ako za zariadilo v podstate celé odpadové hospodárstvo a aké sú prípadne plány do 

budúcna. By som mohol mať v pár vetách nejakú odpoveď.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak môžem odpovedať na túto otázku. Odpadové služby, musím pochváliť, 

idú veľmi dobre. Sme na tej sume, ktorá bola v roku 2018. Takže po 6-tich rokoch máme tú 

sumu možno menšiu ešte na výdavkovej strane. Máme častejšie zbery. Teraz momentálne 

separovaný odpad vyhrala firma Brantner. Takže s ňou sme podpísali takú dohodu, že budú 

častejšie zbierať triedený odpad – papier, plasty. Takže toto nám odpadne. Takže odpadové 

služby zas o niečo budú efektívnejšie, čo sa týka financie. Nebudú, neberú, nebudeme musieť 

zbierať my. Ale samozrejme ten čas potom našim pracovníkom chcem tak zadeliť, aby okolo 

kontajnerovísk chodili. Keď náhodou predtým zbierali plasty v stredu, dozbieravali plasty alebo 

náhodne boli plné kontajnery papiera, tak ten čas teraz efektívne využijú na to, aby okolo 

kontajnerovísk si vytvorili také brigády a budú čistiť. Čo sa týka ešte Brantneru chceme v tej 

zmluve som ich zaviazal, že miesto plastových sáčkov tak budú 120 l kontajnery 

v domácnostiach. Takže budú aj na papier aj na plasty. Takže žltá, každá domácnosť v meste 

dostane žltý a modrý kontajner 120 l, alebo 240 l. Teraz nie som si istý, ktoré, lebo 120 l sa mi 

zdá, že navrhoval Kosit. A neviem kde sme sa dohodli, aby sme sa nechytali. Ale minimálne 

120 l kontajner dostane každý domácnosť v priebehu roka. Potom ešte ďalšia výhoda, čo tam 

bola tak ešte vymenia všetky modré nádoby, lebo modré nádoby na papier sa zničili. Predtým 

dodala nám firma Kosit dosť také nádoby, že tie vrchy opadali, takže aj toto bolo podmienkou 

toho, aby som podpísal zmluvu s firmou Brantner. Pri tejto položke vlastne nejde o súťaž, ale 

ja ako primátor môžem vybrať firmu, ktorá akú dá ponuku. A s tým, že odpad v súťaži bola 

súťaž na komunálny odpad, tam sme mali na 2 roky, kde firma Kosit dala sumu približne 1,5 

milióna a Brantner dal 1 milión. O 500 tisíc dal Brantner menšiu sumu. Tak zato som sa aj tak 

s vďačnosťou a keď splnili tieto podmienky tak som podpísal aj na ten zber triedeného odpadu 

s nimi zmluvu, nakoľko boli dosť štedrí, že dali o 500 tisíc nižšiu sumu pri tom komunálnom. 

Je to, to je zoberú odpad, komunálny odpad, ktorý my vyzbierame v meste, naše odpadové 

a zoberú na skládku. Hej. Takže súťaž. My len toto súťažíme, že kto za koľko zoberie z nášho 

skladu odpadových služieb na svoju skládku. Či do spaľovní, či na skládku. Hej? A bol tam 

rozdiel 500 tisíc euro. Takže si myslím, že musím pochváliť aj bývalú pani riaditeľku. Veľmi 

efektívne pracovala a sú tam dosť enormne veľké úspory a čo sa týka aj tonáže. Takže častejšie 

vývozy, raz toľko zbierame odpad. Takže si myslím, že môžeme potom ešte podrobnejšie čísla 

si ukázať pán poslanec. A hovorím ako môžeme si fandiť, aby nám to vydržalo a môžem 
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povedať na 90% všetky obce sú vlastne uväznení v takých zmluvách, že majú momentálne 120 

eurové zmluvy na odpad. Hej. Aj 95 eurové. My máme 65 euro za tonu. Takže môžeme si 

povedať to, že mali sme, vytvoril som takú možnosť, že sa môžu pobiť obe firmy. Inde to nie 

je možné, nakoľko pravidelne v tom teritóriu, alebo v tej oblasti, v tom okrese je len jedna firma 

a viete, čo to potom môže spôsobiť pri verejnom obstarávaní, keď jedna firma nosí obce. Takže 

aj keby teraz hľadáme aj v rámci okresu, aby sa všetky obce spojili, aby vytvorili možno jednu 

obrovskú skupinu obcí, kde by sa potom to verejné obstarávanie na komunálny odpad urobil 

naraz. Aby aj oni mohli súťažiť buď jednu firmu, alebo z dvoma firmami. Alebo s celým 

Slovenskom. Vlastne mi máme otvorenú firmu, vlastne otvorenú súťaž, kde môže sa celé 

Slovensko sa zapojiť hej. Aj Petersen, Márius Petersen. Hocijaká firma. Akú ponuku nám dajú 

na odvoz tak tak. Takže presne to, vlastne toto riešenie hľadám teraz aj pre samosprávy okolo, 

v okolitých obciach a možno aj v Dobšinej sa vytvorí jedna obrovská skupina. A potom vlastne 

bude zaujímavé, že 50 obcí niekto dostane hej, aby zbieral. Ale takto má každý niečo hej 

a vlastne tak sa neoplatí. Pri komunálnom teraz momentálne súťažíme vlastne aj môžem možno 

povedať aj takto, že to pomôže aj trošku keď vám vlastne to nemôžem povedať. Ale plošinu,  

hej, ktorá nám chýba bežne v meste. Si prenajímame, aby sme nebudem, kto ju bude používať, 

ale aj plošinu 22 m, ktorú si prenajímame bežne za rok za 15 tisíc euro, bude tam kĺbový 

nakladač. Teraz ešte preberáme, že kĺbový nakladač má rameno len dajakých maximálne do 5 

m a požiadavka je 8 m. Tak možno zmeníme tie parametre, že by sme tam dali iný stroj, aby 

mohol na 8 m ísť, dať hore rameno. Potom sú tam kosačky, potom sú tam kosačky na zeleň. Tú 

zeleň chceme už efektívne robiť, nakoľko tých kosci máme momentálne dajakých 12. Chceli 

by sme to znížiť na 8 a vytvoriť také oblasti, kde vlastne kosačka môže prebehnúť každý týždeň 

raz. Má zdvih 3 m. Odpadové služby donesú kontajner, pokosí sa, hneď do kontajnera vysype 

sa a máme všetko vybavené za 2, 3 hodinky. A takto kosci musia pokosiť, VPP-čkari pohrabať, 

VPP-čakari musia to naložiť do kontajnera a, a tak sa odnesie. Hej. Takže ušporíme dosť veľa 

času. A samozrejme aj na financie, na mzdy tých koscov. Minimálne 4 a efektívnejšie to bude. 

K tomu zas budeme potrebovať ešte aj vojsť do nejakého projektu, kde by sme mohli urobiť 

rekultiváciu všetkých týchto pozemkov. Lebo na viacerých takýchto pozemkoch sú tam staré 

stĺpy, kamene, betónové hej a nechceme zničiť, aby tie kosačky sa zničili. Takže chceme si tak 

vytvoriť stále dajakú oblasť, vyčistiť ju, dať tam novú zem. Dať tam, ako sme to urobili na 

brigáde na Vargovom poli. Vyčistili sme to od kamenia, dali sme tam novú zeminu, dali sme 

tam novú trávu a teraz už len kosačka prebehne každý týždeň a máme jednu veľkú obrovskú 

plochu pokosenú za dajakých 15 minút. Kosci by to robili minimálne 2, 3 hodiny kým by to. 

A ešte nehovoriac o tom, že by to museli potom následne aj pohrabať, pozbierať. Vieme, že 

niekedy VPP-čkari sa k tomu nedostali, takže tá tráva mnohokrát zhnila, alebo zostarli tie kopy 

hej. Takže toto všetko nám odpadne a kvôli tomu sme išli do tohto projektu, aby sme tieto. 

Orezávanie stromov, tak isto čo som hovoril, tá plošina mnohokrát platíme dosť veľa za takéto 

práce. Teraz už budeme, keď budeme mať takúto plošinu, tak budeme vedieť vytvoriť aj vlastnú 

skupinu ľudí, ktorí budú môcť orezávať aj takéto vysoké stromy. A usporíme aj tam obrovské 

peniaze na financiách. Autá sú splatené, lízing je splatené, takže lízingy už nemáme na 

odpadových službách. Takže sú to naše autá. Takže to je tam teraz obrovská efektivita. Len 

samozrejme treba počítať s tým, že do budúcnosti určite príde možno rok o 2 roky posunú ten 

zákon toho dotrieďovania. Takže chvalabohu. Je to, bol veľmi zle postavený zákon. To by 

občania nášho mesta automaticky pocítili minimálne o dajakých 15, 20 euro na mesiac. Na, na 

rok za komunálny odpad keby to zaviedli. A som si myslel, že aj ja som bol proti tomu kvôli 

tomu, že to triedenie my máme okolo tých 40%. Teraz je to na zákonnom poplatku okolo 20 

euro a vytvorili tabuľku, kde bolo 50, 60 euro na tonu. Ešte zákonný pop...o 30 euro viac. Hej 

takže bol to, hovorím načo sme toľko triedili a učili ľudí triediť, keď to celé spadne. Každé 3, 

4 roky zmenia systém a teraz sa to všetko smeruje na spaľovne hej. Aby sa všetky, všetok odpad 

spaľoval. Takže bol tam trošku veľký bordel. Chvalabohu vláda to zrušila to dotrieďovanie 
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a ľudia potom mohli zostať na tých 45 euro, ktoré momentálne nám stačia. Ale stále budeme 

musieť byť pozorní, lebo tie zákony sa menia a my sa musíme k tým zákonom stále 

prispôsobovať. Ďakujem. Máme diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na 

uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave súhlasí s uzatvorením Zmluvy o NFP na projekt s názvom 

„Zavedene efektívneho systému nakladania s odpadmi v meste Rožňava“ v súlade s výzvou 

PSK-MZP-009-2024-DV-EFRR. Prosím hlasujme. Na zdravie.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

 

Vážení páni poslanci dovoľte mi, aby som sa fakt srdečne poďakoval ešte raz, že ste si našli 

tento krátky čas. Možno je to pre nás len krátky čas, ale museli ste odísť od svojich povinností, 

takže si to veľmi vážim. A som rád, že sme zas získali do nášho mesta investíciu vyše 300 tisíc 

eur aj vďaka vám sa toto dneska mohlo uskutočniť. Takže prajem vám všetkým ešte príjemný 

deň. Ďakujeme veľmi pekne.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Michal  D r e n g u b i a k      Michal  D o m i k  

zástupca primátora mesta      primátor mesta 

 

 

 

 

 

O v e r o v a t e l i a  

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Juraj B a l á z s        Ladislav  D á v i d 

poslanec MZ        poslanec MZ 


